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PROTOKÓŁ Nr  0063-6/  56  /2010 
z posiedzenia Komisji Kultury i Sportu 

w dniu 20 września 2010r. 
 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój pokój Nr 130 A. 
Czas posiedzenia : godz. 14.30-16.45.  
 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg 
załączonych list obecności.  
 
PPoorrzząąddeekk  oobbrraadd::  
 

1. BUDOWA HALI SPORTOWEJ – WYJAZD W TEREN. 
2. Otwarcie posiedzenia. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Sprawy bieżące: 

• stan boiska sportowego przy Szkole Podstawowej nr 10 
5. Wolne głosy i wnioski. 
6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 30 sierpnia 2010r. 
7. Zakończenie posiedzenia. 

 
 
Ad. 1 
WYJAZD W TEREN- Komisja w terenie zapoznała się ze stanem prac budowy Hali 
Widowiskowo-Sportowej w Jastrzębiu Zdroju. 

 
Ad. 2 
Otwarcia  posiedzenia  dokonał przewodniczący komisji radny  Tadeusz Sławik 
który powitał  przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  
 
Ad.3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Komisja przyjęła porządek obrad jednogłośnie. 
 

Ad.4.  
Sprawy bieżące 

 
Adam Płaczek – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 10 w Jastrzębiu Zdroju 

Po każdym deszczu woda spływa z górnej części boiska na dolną. Oprócz tego 
jest duży problem z ogrodzeniem, na wiązaniach się porozchodziło i aktualnie raz 
w tygodniu trzeba to ogrodzenie naprawiać. Chciałem pozyskać środki                  
w wysokości ok. 6 tys. na profesjonalną naprawę, niestety nie udało się. Boisko 
jest w tej chwili niebezpieczne gdyż nie jest właściwie ogrodzone, tak jak np. 
Orliki, a także nawierzchnia jest mokra, ubłocona. Rodzice  mają pretensje że nie 
koszę skarpy, jednak jest to z naszej strony działanie celowe gdyż chcemy 
zatrzymać jak największą ilość wody spływającej z górki. 
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Andrzej Matusiak 

Należy tę inwestycję dokończyć, winniśmy jako Komisja wystąpić z wnioskiem              
do Prezydenta Miasta w tej sprawie. 

 
Tadeusz Sławik 

Przedstawiam propozycję wniosku do Prezydenta Miasta następującej treści: 
 
Komisja wnioskuje o dokończenie inwestycji budowy boiska przy Szkole 
Podstawowej nr 10 w Jastrzębiu Zdroju, a także wykonanie skutecznego 
odwodnienia- odpływu wody z górnego boiska. 
 

Kto z Państwa jest za przyjęciem wniosku w proponowanym brzmieniu : 

Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie. Stanowisko podjęto głosami: 
za– 5, przeciw– 0, wstrzymujących się– 0. 
 
Ad.5. 

Wolne głosy i wnioski. 
Komisja nie zgłosiła żadnych wolnych głosów ani wniosków. 
 
Ad.6.  
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 30 sierpnia 2010r. 
 
Protokół  przyjęto głosami: za– 5,  przeciw – 0, wstrzymujących się– 0. 
 
Ad.7. 
Zakończenie posiedzenia. 
Przewodniczący komisji podziękował zebranym za przybycie i zakończył obrady. 
 
 
 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk 
 
          Przewodniczący  

  Komisji Kultury i Sportu  
              Tadeusz Sławik 


